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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (S) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Rogán
Antalhoz a miniszterelnök kabinetfőnökéhez, mint a Kormány általános politikai
koordinációért felelős tagjához

„Miért nem költik hasznos célokra a nemzeti konzultációkra elherdált közpénzeket? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Már folyamatban van a „Soros-tervrő l” szóló nemzeti konzultáció kérd ő íveinek postázása.

Eközben a Nemzetbiztonsági bizottság ülésén ismét nyilvánvalóvá vált, hogy a „Soros-terv ”
csak a Fidesz PR-kommunikációjában létezik . Semmilyen konkrét adat sem utal rá, hogy
létezne a Soros György által szervezett összeesküvés „illegális migránsok” Magyarországr a

telepítésére. Az pedig, hogy egy közéleti kérdésekben rendszeresen megnyilvánuló üzletember
véleménycikkekben korábban miként vélekedett a menekültválság kezelésér ő l ugyan adalékul
szolgálhatnak a közéleti, szakmai vitákhoz, de azzal a magyar állami szerveknek semmi dolg a

nincsen . Ráadásul a kiküldött nemzeti konzultáció még arra is alkalmatlan, hogy a magyar
választópolgárok valóban véleményezni tudják az üzletember cikkeit . Az ugyanis a
Miniszterelnöki Kabinetirodától megszokott, borzasztó gagyi színvonalat hozva a válasz t
magában hordozó, rnanipulatív kérdések sorát tartalmazza, aminek Soros György valód i
felvetéseihez alig van bármi köze . Ez a kérdő ív nemcsak semmilyen közérdeket nem szolgál ó
közpénzpazarlás, hanem a magyar választópolgárok lenézése is .

Ez már a sokadik minden magyar választópolgárhoz eljutatott kérd ő ív. A korábbi nemzeti
konzultációk kapcsán már van fogalma arról a magyar lakosságnak, hogy milyen elképesztő
összegeket fognak a konzultációra és az azt támogató kormányzati kampányra elkölteni . Az

Atlatszó .hu című oknyomozó portál által nyilvánosságra hozott adatok szerint a 2017 . első
félévében megszervezett "Állítsuk meg Brüsszelt" című nemzeti konzultációt kísérő
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reklámkampányra 7,2 milliárd forintot költöttek, amihez még hozzájön a kérd ő ívek
legyártásának és postázásának több százmilliós költsége is .

Miniszter Úr! Miután bebizonyosodott, hogy nem létezik az Önök által sulykolt összeesküvés ,
teljesen felesleges a nemzeti konzultációra és a kormányzati kampányra közpénzt költeni . Ezért
kérdezem Miniszter Urat, hogy miért nem költik hasznos célokra a nemzeti konzultációra szán t
forrásokat? Például fordíthatnák valamelyik lerobbant kórház felújítására . Sokat nem kellene
keresgélnie, hogy erre rászoruló fekvőbeteg-ellátó intézményt találjon .

Budapest, 2017 . októbera ( .

dr. Molnár Zsolt
MSZP
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